

TERMS AND CONDITIONS

Motoreast.net (MOTOREAST LLC)

Last Updated: June 23, 2025

1. INTRODUCTION

These Terms and Conditions ("Terms") govern your access to and use of the **Motoreast.net** platform and services (the "Platform") operated by Motoreast LLC ("Motoreast," "we," "us," or "our"). By accessing or using the Platform, you agree to be bound by these Terms. If you do not agree to these Terms, you must not access or use the Platform.

Motoreast.net is a dealer-to-dealer automotive trading platform that facilitates connections between automotive dealers. Motoreast.net does not buy, sell, or trade vehicles directly, but rather provides a platform for dealers to connect and conduct business with each other.

2. DEFINITIONS

In these Terms:

- "User," "you," or "your" refers to any dealer or business entity that accesses or uses the Platform.
- "Buyer" refers to a User who purchases or expresses interest in purchasing vehicles through the Platform.
- "Seller" refers to a User who lists or offers vehicles for sale through the Platform.
- "Transaction" refers to any agreement between a Buyer and Seller for the purchase and sale of vehicles facilitated through the Platform.
- "Fees" refers to the charges payable to Motoreast for the use of the Platform as specified in these Terms.
- "Content" refers to all information, data, text, photographs, graphics, messages, or other materials submitted, posted, or displayed on the Platform.

3. ELIGIBILITY AND REGISTRATION

3.1. The Platform is available only to businesses and individuals that can form legally binding contracts under applicable law. The Platform is not available to consumers or individuals seeking vehicles for personal use.

3.2. To access and use the Platform, you must register for an account. You agree to provide accurate, current, and complete information during the registration process and to update such information to keep it accurate, current, and complete.

3.3. You are responsible for safeguarding your account credentials and for all activities that occur under your account. You agree to notify Motoreast immediately of any unauthorized use of your account.

3.4. Motoreast reserves the right to refuse registration, suspend, or terminate accounts at its sole discretion.

4. PLATFORM SERVICES

4.1. Motoreast.net provides a platform for automotive dealers to:

- List vehicles for sale

- Browse available vehicles
- Connect with other dealers
- Negotiate and arrange transactions

4.2. Motoreast does not guarantee:

- The availability of any specific vehicles
- The completion of any transaction
- The quality, safety, or legality of listed vehicles
- The accuracy of any vehicle listings
- The ability of Buyers to pay for vehicles
- The ability of Sellers to transfer valid title to vehicles

5. USER OBLIGATIONS

5.1. As a User of the Platform, you agree to:

- Comply with all applicable laws and regulations
- Provide accurate and complete information about yourself and any vehicles listed
- Conduct all transactions with integrity and good faith
- Fulfill all commitments made to other Users
- Pay all applicable Fees to Motoreast
- Not use the Platform for any illegal or unauthorized purpose

5.2. As a Seller, you additionally agree to:

- Provide accurate and complete information about vehicles listed
- Have legal authority to sell any vehicle listed
- Disclose all material defects, damages, or issues with vehicles
- Transfer valid title upon completion of a transaction
- Fulfill all commitments made to Buyers

5.3. As a Buyer, you additionally agree to:

- Pay the agreed purchase price for vehicles
- Complete transactions in a timely manner
- Inspect vehicles or arrange for inspection before completing transactions
- Fulfill all commitments made to Sellers

6. FEES AND PAYMENT

6.1. Fee Structure:

- Buyer Fee: 0.5% of the transaction value
- Seller Fee: 0.5% of the transaction value
- Minimum Fee: 500 AED per transaction (for both Buyer and Seller)
- The applicable fee is 0.5% or 500 AED, whichever is higher

6.2. All Fees are due immediately upon completion of a transaction.

6.3. Motoreast reserves the right to modify the Fee structure at any time by providing notice to Users.

6.4. Failure to pay Fees may result in suspension or termination of your account and access to the Platform.

6.5. All Fees are exclusive of any applicable taxes, which are the User's responsibility.

7. LIMITATION OF LIABILITY

7.1. **DISCLAIMER OF WARRANTIES** : THE PLATFORM AND ALL CONTENT, MATERIALS, INFORMATION, SERVICES, AND PRODUCTS PROVIDED ON THE PLATFORM, INCLUDING SOFTWARE, ARE PROVIDED ON AN "AS IS" AND "AS AVAILABLE" BASIS. TO THE FULLEST EXTENT PERMISSIBLE UNDER APPLICABLE LAW, MOTOREAST DISCLAIMS ALL WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO, IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, TITLE, NON-INFRINGEMENT, AND WARRANTIES THAT MAY ARISE FROM COURSE OF DEALING OR COURSE OF PERFORMANCE.

7.2. **LIMITATION OF LIABILITY** : MOTOREAST WILL NOT BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL, CONSEQUENTIAL, OR PUNITIVE DAMAGES, INCLUDING WITHOUT LIMITATION, LOSS OF PROFITS, DATA, USE, GOODWILL, OR OTHER INTANGIBLE LOSSES, RESULTING FROM:

- YOUR ACCESS TO OR USE OF OR INABILITY TO ACCESS OR USE THE PLATFORM
- ANY CONDUCT OR CONTENT OF ANY THIRD PARTY ON THE PLATFORM
- ANY CONTENT OBTAINED FROM THE PLATFORM
- UNAUTHORIZED ACCESS, USE, OR ALTERATION OF YOUR TRANSMISSIONS OR CONTENT
- ANY TRANSACTION OR RELATIONSHIP BETWEEN USERS, EVEN IF MOTOREAST HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES

7.3. **MAXIMUM LIABILITY** : IN NO EVENT SHALL MOTOREAST'S TOTAL LIABILITY TO YOU FOR ALL DAMAGES, LOSSES, OR CAUSES OF ACTION EXCEED THE AMOUNT OF FEES PAID BY YOU TO MOTOREAST IN THE SIX (6) MONTHS PRECEDING THE EVENT GIVING RISE TO THE LIABILITY.

7.4. **INDEMNIFICATION** : You agree to defend, indemnify, and hold harmless Motoreast, its affiliates, and their respective officers, directors, employees, and agents from and against any claims, liabilities, damages, losses, and expenses, including without limitation reasonable legal and accounting fees, arising out of or in any way connected with your access to or use of the Platform, your violation of these Terms, or your violation of any rights of another.

7.5. **NO RESPONSIBILITY FOR USER TRANSACTIONS** : Motoreast is not responsible for and makes no representations or warranties regarding any transactions between Users. Users are solely responsible for all aspects of their transactions, including but not limited to:

- Vehicle condition and quality
- Vehicle title and registration
- Payment and financing
- Delivery and transportation
- Compliance with applicable laws and regulations

7.6. **FORCE MAJEURE** : Motoreast shall not be liable for any failure or delay in performance due to causes beyond its reasonable control, including but not limited to acts of God, natural disasters, pandemic, epidemic, war, terrorism, riots, civil unrest, government action, labor strikes or shortages, internet or telecommunications failures, or power outages.

8. DISPUTE RESOLUTION

8.1. User Disputes : Any dispute between Users must be resolved directly between the Users involved. Motoreast has no obligation to mediate or resolve disputes between Users but may, at its sole discretion, offer assistance in resolving disputes.

8.2. Governing Law : These Terms shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates, without regard to its conflict of law provisions.

8.3. Jurisdiction : Any dispute arising out of or relating to these Terms or the Platform shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Dubai, United Arab Emirates.

8.4. Limitation Period : Any claim or cause of action arising out of or related to these Terms or the use of the Platform must be filed within one (1) year after such claim or cause of action arose, or be forever barred.

9. INTELLECTUAL PROPERTY

9.1. The Platform and all content, features, and functionality thereof, including but not limited to all information, software, text, displays, images, video, and audio, and the design, selection, and arrangement thereof, are owned by Motoreast, its licensors, or other providers of such material and are protected by copyright, trademark, patent, trade secret, and other intellectual property or proprietary rights laws.

9.2. You may not reproduce, distribute, modify, create derivative works of, publicly display, publicly perform, republish, download, store, or transmit any of the material on the Platform, except as follows:

- Your computer may temporarily store copies of such materials in RAM incidental to your accessing and viewing those materials.
- You may store files that are automatically cached by your web browser for display enhancement purposes.
- You may print or download one copy of a reasonable number of pages of the Platform for your own personal, non-commercial use and not for further reproduction, publication, or distribution.

10. TERMINATION

10.1. Motoreast may terminate or suspend your access to all or part of the Platform, with or without notice, for any conduct that Motoreast, in its sole discretion, believes violates these Terms, is harmful to other Users, or is harmful to Motoreast's interests.

10.2. Upon termination, your right to use the Platform will immediately cease, and you must cease all use of the Platform and delete any materials obtained from the Platform.

10.3. All provisions of these Terms which by their nature should survive termination shall survive termination, including, without limitation, ownership provisions, warranty disclaimers, indemnity, and limitations of liability.

11. CHANGES TO TERMS

11.1. Motoreast reserves the right to modify these Terms at any time. We will provide notice of any material changes by posting the updated Terms on the Platform and updating the "Last Updated" date.

11.2. Your continued use of the Platform after any such changes constitutes your acceptance of the new Terms.

12. GENERAL PROVISIONS

12.1. **Entire Agreement** : These Terms constitute the entire agreement between you and Motoreast regarding the Platform and supersede all prior and contemporaneous agreements, proposals, or representations, written or oral, concerning the Platform.

12.2. **Waiver** : No failure or delay by Motoreast in exercising any right under these Terms shall constitute a waiver of that right.

12.3. **Severability** : If any provision of these Terms is held to be invalid or unenforceable, such provision shall be struck and the remaining provisions shall be enforced.

12.4. **Assignment** : You may not assign these Terms without Motoreast's prior written consent. Motoreast may assign these Terms without restriction.

12.5. **Notices** : Any notices to Motoreast must be sent to the contact address provided on the Platform and any notices to you will be sent to the email address you provided during registration.

12.6. **Language** : These Terms are provided in English and Arabic. In case of any inconsistency between the two versions, the English version shall prevail.

13. CONTACT INFORMATION

If you have any questions about these Terms, please contact us at:

Motoreast LLC

Email: sales@motoreast.com

Website: www motoreast net



Motoreast
Network

By using the Platform, you acknowledge that you have read, understood, and agree to be bound by these Terms and Conditions.

الشروط والأحكام

موتورايسٽ.نت (Motoreast.net) موتورايسٽ ذ.م.م (Motoreast)

آخر تحديث: 23 يونيو 2025

1. مقدمة

تحكم هذه الشروط والأحكام ("الشروط") وصولك إلى واستخدامك لمنصة موتورايسٽ.نت وخدماتها ("المنصة") التي تديرها شركة موتورايسٽ ذ.م.م ("موتورايسٽ"، "نحن"، "لنا"، أو "الخاص بنا"). من خلال الوصول إلى المنصة أو استخدامها، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط. إذا كنت لا توافق على هذه الشروط، فيجب عليك عدم الوصول إلى المنصة أو استخدامها.

موتورايسٽ.نت هي منصة اعلان للسيارات سيارات بين التجار تسهل الاتصال بين تجار السيارات. لا تقوم موتورايسٽ.نت بشراء أو بيع أو تداول المركبات بشكل مباشر، بل توفر منصة للوكالء للتواصل وإجراء الأعمال التجارية مع بعضهم البعض.

2. التعريفات

في هذه الشروط:

- "المستخدم"، "أنت"، أو "الخاص بك" يشير إلى أي تاجر أو كيان تجاري يصل إلى المنصة أو يستخدمها.
- "المشتري" يشير إلى مستخدم يشتري أو يعبر عن اهتمامه بشراء مركبات من خلال المنصة.
- "البائع" يشير إلى مستخدم يعرض أو يقدم مركبات للبيع من خلال المنصة.
- "المعاملة" تشير إلى أي اتفاق بين المشتري والبائع لشراء وبيع المركبات التي تتم من خلال المنصة.
- "الرسوم" تشير إلى الرسوم المستحقة الدفع لشركة موتورايسٽ مقابل استخدام المنصة كما هو محدد في هذه الشروط.
- "المحتوى" يشير إلى جميع المعلومات والبيانات والنصوص والصور والرسومات والرسائل أو غيرها من المواد المقدمة أو المنشورة أو المعروضة على المنصة.

3. الأهلية والتسجيل

3.1. المنصة متاحة فقط للشركات والأفراد الذين يمكنهم إبرام عقود ملزمة قانونًا بموجب القانون المعمول به. المنصة غير متاحة للمستهلكين أو الأفراد الذين يبحثون عن مركبات للاستخدام الشخصي.

3.2. للوصول إلى المنصة واستخدامها، يجب عليك التسجيل للحصول على حساب. أنت توافق على تقديم معلومات دقيقة وحديثة وكاملة أثناء عملية التسجيل وتحديث هذه المعلومات للحفاظ على دقتها وحداثتها واتصالها.

3.3. أنت مسؤول عن حماية بيانات اعتماد حسابك وعن جميع الأنشطة التي تتم تحت حسابك. أنت توافق على إخطار موتورايسٽ فورًا بأي استخدام غير مصرح به لحسابك.

3.4. تحفظ موتورايسٽ بالحق في رفض التسجيل أو تعليق أو إنهاء الحسابات وفقًا لتقديرها الخاص.

4. خدمات المنصة

4.1. توفر موتورايسٽ.نت منصة لتجار السيارات من أجل:

- عرض المركبات للبيع
- تصفح المركبات المتاحة
- التواصل مع التجار الآخرين
- التفاوض وترتيب المعاملات

4.2. لا تضمن موتوريست:

- توفر أي مركبات محددة
- إتمام أي معاملة
- جودة أو سلامة أو قانونية المركبات المعروضة
- دقة أي قوائم للمركبات
- قدرة المشترين على دفع ثمن المركبات
- قدرة البائعين على نقل ملكية صالحة للمركبات

5. التزامات المستخدم

5.1. كمستخدم للمنصة، أنت توافق على:

- الامتثال لجميع القوانين واللوائح المعمول بها
- تقديم معلومات دقيقة وكاملة عن نفسك وأي مركبات معروضة
- إجراء جميع المعاملات بنزاهة وحسن نية
- الوفاء بجميع الالتزامات المقدمة للمستخدمين الآخرين
- دفع جميع الرسوم المطبقة لموتوريست
- عدم استخدام المنصة لأي غرض غير قانوني أو غير مصرح به

5.2. كبائع، توافق أيضًا على:

- تقديم معلومات دقيقة وكاملة عن المركبات المعروضة
- امتلاك السلطة القانونية لبيع أي مركبة معروضة
- الكشف عن جميع العيوب المادية أو الأضرار أو المشكلات المتعلقة بالمركبات
- نقل ملكية صالحة عند إتمام المعاملة
- الوفاء بجميع الالتزامات المقدمة للمشترين

5.3. كمشتري، توافق أيضًا على:

- دفع سعر الشراء المتفق عليه للمركبات للبائع
- إتمام المعاملات في الوقت المناسب
- فحص المركبات أو ترتيب الفحص قبل إتمام المعاملات
- الوفاء بجميع الالتزامات المقدمة للبائعين

6. الرسوم والدفع

6.1. هيكل الرسوم:

- رسوم المشتري: 0.5% من قيمة المعاملة
- رسوم البائع: 0.5% من قيمة المعاملة
- الحد الأدنى للرسوم: 500 درهم إماراتي لكل معاملة (لكل من المشتري والبائع)
- الرسوم المطبقة هي 0.5% أو 500 درهم إماراتي، أيهما أعلى

6.2. جميع الرسوم مستحقة الدفع فور إتمام المعاملة.

6.3. تحفظ موتوريست بالحق في تعديل هيكل الرسوم في أي وقت من خلال تقديم إشعار للمستخدمين.

6.4. قد يؤدي عدم دفع الرسوم إلى تعليق أو إنهاء حسابك والوصول إلى المنصة.

6.5. جميع الرسوم لا تشمل أي ضرائب مطبقة، والتي تقع على عاتق المستخدم.

7. تحديد المسؤولية

7.1. إخلاء المسؤولية عن الضمانات: يتم توفير المنصة وجميع المحتويات والمواد والمعلومات والخدمات والمنتجات المقدمة على المنصة، بما في ذلك البرامج، على أساس "كما هي" و"كما هي متاحة". إلى أقصى حد يسمح به القانون المعمول به، تخل موتوريست مسؤوليتها عن جميع الضمانات، الصريحة أو الضمنية، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، الضمانات الضمنية للتسويق، والملاءمة لعرض معين، والملكية، وعدم الانتهاك، والضمانات التي قد تنشأ من مسار التعامل أو مسار الأداء.

7.2. تحديد المسؤولية: لن تكون موتوريست مسؤولة عن أي أضرار غير مباشرة أو عرضية أو خاصة أو تبعية أو عقابية، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، فقدان الأرباح أو البيانات أو الاستخدام أو السمعة التجارية أو غيرها من الخسائر غير الملموسة، الناتجة عن:

- وصولك إلى أو استخدامك أو عدم قدرتك على الوصول إلى أو استخدام المنصة
- أي محتوى لأي طرف ثالث على المنصة
- أي محتوى تم الحصول عليه من المنصة
- الوصول غير المصرح به أو الاستخدام أو التغيير لإرسالاتك أو محتواك
- أي معاملة أو علاقة بين المستخدمين، حتى لو تم إبلاغ موتوريست باحتمال حدوث مثل هذه الأضرار

7.3. الحد الأقصى للمسؤولية: في أي حال من الأحوال، لن تتجاوز المسؤولية الإجمالية لموتوريست تجاهك عن جميع الأضرار أو الخسائر أو أسباب الدعوى مبلغ الرسوم التي دفعتها لموتوريست في السنة (6) أشهر السابقة للحدث الذي أدى إلى المسؤولية.

7.4. التعويض: أنت توافق على الدفاع عن موتوريست ذم و الشركات التابعة لها ومسؤوليتها ومديريها وموظفيها وكلائها وتعويضهم وإبراء ذمتهم من وضد أي مطالبات أو مسؤوليات أو أضرار أو خسائر أو نفقات، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الرسوم القانونية والمحاسبية المعقولة، الناشئة عن أو المرتبطة بأي شكل من الأشكال بوصولك إلى أو استخدامك للمنصة، أو انتهاكك لهذه الشروط، أو انتهاكك لأي حقوق شخص آخر.

7.5. عدم المسؤولية عن معاملات المستخدم: موتوريست ليست مسؤولة عن أي معاملات بين المستخدمين ولا تقدم أي تمنيل أو ضمانات بشأنها. المستخدمون وحدهم مسؤولون عن جميع جوانب معاملاتهم، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر

- حالة المركبة وجوتها
- ملكية المركبة وتسجيلها
- الدفع والتمويل
- التسلیم والنقل
- الامتنال للقوانين واللوائح المعمول بها

7.6. القوة القاهرة: لن تكون موتوريست مسؤولة عن أي فشل أو تأخير في الأداء بسبب أسباب خارجة عن سيطرتها المعقولة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أعمال الله، والكوارث الطبيعية، والوباء، وال الحرب، والإرهاب، وأعمال الشغب، والاضطرابات المدنية، وإجراءات الحكومة، والإضرابات العمالية أو النقص، وقتل الإنترنت أو الاتصالات، أو انقطاع التيار الكهربائي.

8. حل النزاعات

8.1. نزاعات المستخدمين: يجب حل أي نزاع بين المستخدمين مباشرة بين المستخدمين المعنيين. ليس لدى موتوريست أي التزام بالتوسط أو حل النزاعات بين المستخدمين ولكن يمكنها، وفقاً لتقديرها الخاص، تقديم المساعدة في حل النزاعات.

8.2. القانون الحاكم: تخضع هذه الشروط وتفسر وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، بغض النظر عن أحكام تنازع القوانين.

8.3. الاختصاص القضائي: يخضع أي نزاع ينشأ عن أو يتعلق بهذه الشروط أو المنصة لاختصاص القاضي الحصري لمحاكم دبي، الإمارات العربية المتحدة.

8.4. فترة التقييد: يجب رفع أي مطالبة أو سبب للدعوى ناشئ عن أو متعلق بهذه الشروط أو استخدام المنصة في غضون سنة واحدة (1) بعد نشوء هذه المطالبة أو سبب الدعوى، وإلا سيتم حظرها إلى الأبد.

9. الملكية الفكرية

9.1. المنصة وجميع المحتويات والميزات والوظائف الخاصة بها، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر جميع المعلومات والبرامج والنصوص والعروض والصور والفيديو والصوت، وتصميم و اختيار وترتيب ذلك، مملوكة لموتوريست ذ.م.م أو مقدمي هذه المواد الآخرين وهي محمية بموجب حقوق النشر والعلامات التجارية وبراءات الاختراع والأسرار التجارية وغيرها من قوانين الملكية الفكرية أو حقوق الملكية.

9.2. لا يجوز لك إعادة إنتاج أو توزيع أو تعديل أو إنشاء أعمال مشتقة من أو عرض علني أو إداء علني أو تنزيل أو تخزين أو نقل أي من المواد الموجودة على المنصة، إلا كما يلي:

- قد تخزن جهاز الكمبيوتر الخاص بك مؤقتاً نسخاً من هذه المواد في ذاكرة الوصول العشوائي بشكل عرضي للوصول إلى هذه المواد وعرضها.
- قد تخزن الملفات التي يتم تخزينها مؤقتاً تلقائياً بواسطة متصفح الويب الخاص بك لأغراض تحسين العرض.
- قد تطبع أو تنزيل نسخة واحدة من عدد معقول من صفحات المنصة لاستخدامك الشخصي غير التجاري وليس لمزيد من النسخ أو النشر أو التوزيع.

10. الإنتهاء

10.1. يجوز لموتوريست إنتهاء أو تعليق وصولك إلى كل أو جزء من المنصة، مع أو بدون إشعار، لأي سلوك تعتقد موتوريست، وفقاً لتقديرها الخاص، أنه ينتهك هذه الشروط، أو يضر بالمستخدمين الآخرين، أو يضر بمصالح موتوريست.

10.2. عند الإنتهاء، سينتهي حقوقك في استخدام المنصة على الفور، ويجب عليك التوقف عن جميع استخدامات المنصة وحذف أي مواد تم الحصول عليها من المنصة.

10.3. جميع أحكام هذه الشروط التي يجب أن تبقى سارية بطبيعتها بعد الإنتهاء ستبقى سارية بعد الإنتهاء، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، أحكام الملكية، وإخلاء المسؤولية عن الضمانات، والتعويض، وتحديد المسؤولية.

11. التغييرات في الشروط

11.1. تحفظ موتوريست بالحق في تعديل هذه الشروط في أي وقت. سنقدم إشعاراً بأي تغييرات جوهرية من خلال نشر الشروط المحدثة على المنصة وتحديث تاريخ "آخر تحديث".

11.2. استمرار استخدامك للمنصة بعد أي من هذه التغييرات يشكل قبولك للشروط الجديدة.

12. أحكام عامة

12.1. الاتفاق الكامل: تشكل هذه الشروط الاتفاق الكامل بينك وبين موتوريست فيما يتعلق بالمنصة وتحل محل جميع الاتفاقيات والمقترنات أو التمثيلات السابقة والمعاصرة، المكتوبة أو الشفهية، المتعلقة بالمنصة.

12.2. التنازع: لا يشكل أي فشل أو تأخير من قبل موتوريست في ممارسة أي حق بموجب هذه الشروط تنازلاً عن ذلك الحق.

12.3. قابلية الفصل: إذا تم اعتبار أي حكم من أحكام هذه الشروط غير صالح أو غير قابل للتنفيذ، فسيتم شطب هذا الحكم وسيتم تنفيذ الأحكام المتبقية.

12.4. التنازع: لا يجوز لك التنازع عن هذه الشروط دون موافقة خطية مسبقة من موتوريست. يجوز لموتوريست التنازع عن هذه الشروط دون قيود.

12.5. الإشعارات: يجب إرسال أي إشعارات إلى موتوريست إلى عنوان الاتصال المقدم على المنصة وسيتم إرسال أي إشعارات إليك إلى عنوان البريد الإلكتروني الذي قدمته أثناء التسجيل.

12.6. اللغة: يتم توفير هذه الشروط باللغتين الإنجليزية والערבية. في حالة وجود أي تعارض بين النسختين، تسود النسخة الإنجليزية.

13. معلومات الاتصال

إذا كان لديك أي أسئلة حول هذه الشروط، يرجى الاتصال بنا على:

موتوريست ذ.م.م

البريد الإلكتروني: Sales@motoreast.com

الموقع الإلكتروني: www motoreast net